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Tomko: 

Čo sa týka údržby cesty po zimnom období, máme na technických zberný voz. Občan tvrdí, 

že ho tam nevidel už 5 rokov. Že či by sa nedalo aj tam poslať vozidlo po zimnom období, 

vyčistiť túto cestu.  

 

PhDr. Čižmár: 

Pokiaľ ja viem, tak technické služby realizujú údržbu po zime, zbieranie. Takisto vieme, že 

v mnohých častiach mesta takúto bežnú údržbu, či už chodníkov si realizujú aj občania, 

iniciatívne už od začiatku roka, ale technické služby stále v období po zime, v prvých jarných 

mesiacoch takéto čistenie realizujú v celom meste. Poprosím technické služby, aby to 

zapracovali do plánu úloh hneď po skončení zimnej sezóny a po prehodení techniky, aby to 

zrealizovali. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Určené: 

- TS mesta 


